
                                                                                                                                                                

Z A P I S N I K 

 
sa 18. sjednice Općinskog vijeća Općine Biskupija, održane dana 10. studenoga 2023. godine, u 

prostorijama Upravne zgrade Općine u Orliću  s početkom u 16,00  sati.  

Nazočni članovi Vijeća: Dragan Vukmirović, Dmitar Gojko, Mirko Trifunović, Ivan Vidović  i  

Dijana Lipovina. 

Opravdano odsutan: Branka Petko, Nada Knežević i Neven Karna.   

Ostali nazočni: Pročelnik JUO- a – Goran Matijaš. 

Zapisničar: 

Valerija Vukušić 

(O radu 18. sjednice Općinskog vijeća postoji tonski zapisi.) 

Predsjednik vijeća Dragan Vukmirović otvorio je 18. sjednicu, pozdravio prisutne 

vijećnike i konstatirao da je na sjednici od 8 vijećnika prisutno 5 vijećnika. Napomenuo je da 

postoji kvorum za pravovaljani rad sjednice  i uz to naveo da su vijećnici uz materijale dobili i 

prijedlog dnevnog reda.  

Predsjednik vijeća je konstatirao da je od 5 prisutnih vijećnika, 5 vijećnika glasovalo „ZA“ 

predloženi dnevni red, koji se kao takav prihvaća. 

 

Dnevni red 

1.Aktualni sat:  

1. 1.1.Vijećnička pitanja i odgovori; 

2. Usvajanje Zapisnika sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Biskupija; 

3. Prijedlog odluke o usvajanju Plana upravljanja imovinom za 2024. godinu; 

4. Prijedlog Izvještaja o izvršenju proračuna Općine Biskupija za period I-VI 2023. godine; 

5. Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području Općine Biskupija 

za period 2024. do 2027. godine; 

6. Razno.  

 

Ad-1.1. Vijećnička pitanja i odgovori; 

Predsjednik Općinskog vijeća je otvorio prvu točku dnevnog reda te zamolio vijećnike za 

vijećnička pitanja. 

 Vijećnik Dmitar Gojko je postavio pitanje Pročelniku - Goranu Matijaš: 

1. Kad će biti postavljene table sa nazivima mjesta i ulica u Biskupiji, Orliću, Markovcu i 

Riđanima? 

- Pročelnik je odgovorio  da su table naručene a kad će se to realizirati treba provjeriti. 

- Hoće li će se ove godine nastaviti asfaltiranje ulice u Manojlovićima? 

- Za ovu godinu prva dionica je završena. 

 

Ad-2. Usvajanje Zapisnika sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Biskupija; 

Predsjednik vijeća dao je na raspravu Zapisnik s 17. sjednice Općinskog vijeća općine Biskupija. 

 Nakon kraće rasprave predsjednik vijeća je konstatirao da je od prisutnih 5 vijećnika 

Općinskog vijeća 5 vijećnika glasovalo „ZA“ i da se prihvaća Zapisnik sa  17. sjednice Općinskog 

vijeća Općine Biskupija. 
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Ad-3. Prijedlog odluke o usvajanju Plana upravljanja imovinom za 2024. godinu; 

U svom obrazloženju  Pročelnik JUO- a je istaknuo da se ovom Odlukom usvaja Godišnji 

plan upravljanja imovinom u vlasništvu Općine za 2024. godinu, a kojeg Općine ima obavezu 

donijeti u skladu sa zakonskim odredbama.   

Predsjednik vijeća je nakon kraće rasprave po ovoj točki dnevnog reda stavio Prijedlog na 

glasovanje te je konstatirao da je od prisutnih 5 vijećnika Općinskog vijeća 5 vijećnika glasovalo 

„ZA“ te da se prihvaća Prijedlog i usvaja Odluka o usvajanju Godišnjeg plana upravljanja 

imovinom u vlasništvu Općine Biskupija  za 2024. godinu, a koja ujedno čini sastavi dio ovog 

Zapisnika. 

 

Ad-4. Prijedlog Izvještaja o izvršenju proračuna Općine Biskupija za period I-VI 2023. godine; 

U obrazloženju Pročelnik JUO-a je napomenuo da su svi vijećnici u materijalima za 

sjednicu dobili Izvještaj o izvršenju proračuna za razdoblje I-VI 2023. godine, te je po pitanju ove 

točke dnevnog reda otvorio raspravu. 

Predsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio Prijedlog na glasovanje te je konstatirao 

da je od prisutnih 5 vijećnika Općinskog vijeća, 5 vijećnika je glasovalo  „ZA“ te da se Prijedlog 

prihvaća i usvaja Izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Biskupija za period I-VI 2023. godinu,  

koji ujedno čini sastavni dio ovog Zapisnika. 

 

Ad-5. Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području Općine Biskupija 

za period 2024. do 2027. godine; 

 Pročelnik JUO- je istaknuo kako su u ovim smjernicama definirani sudionici civilne 

zaštite, opremanje, osposobljavanje i usavršavanje operativnih snaga civilne zaštite, koja se sastoji 

od  stožer civilne zaštite, operativnih snage vatrogastva, operativnih snage Hrvatskog crvenog 

križa, operativnih snage Hrvatske gorske službe spašavanja, Udruga.  

Smjernice će se koristiti kao podloga za planiranje aktivnosti u sustavu civilne zaštite u 

razmatranom periodu a u cilju smanjivanja rizika od velikih nesreća te provođenja ciljanih 

preventivnih mjera sukladno Procjeni rizika od velikih nesreća za područje Općine Biskupija.  

Predsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio Prijedlog na glasovanje te je konstatirao 

da je od prisutnih 5 vijećnika Općinskog vijeća, 5 vijećnika je glasovalo  „ZA“ te da se Prijedlog 

prihvaća i usvajaju Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području Općine 

Biskupija za period 2024. do 2027. godine, koje ujedno čine sastavni dio ovog Zapisnika. 

Ad-6.Razno.  

 

Predsjednik vijeća je konstatirao da pod novom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 

 

 Sjednica je završila s radom u 16,23 sati. 

 

 

                 OPĆINSKO VIJEĆE 

  OPĆINE BISKUPIJA 

Zapisničar: 

 

Valerija Vukušić                                        Predsjednik Vijeća:                                                               

                                                    

                                                                                                                    Dragan Vukmirović, v.r.  

KLASA: 024-02/23-01/5 

URBROJ: 2182-17-01-23-02 

U Orliću, 10. studenog 2023. god. 
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